
Zápis z jednání Územní skupiny č. 3 - Vltava, Vrbenské rybníky. 
  
Datum a čas:   23. 05. 2023, 16:30 - 17:30 hod.  

Místo jednání:   KD Vltava, Č. Budějovice  

Členové skupiny:  J. Šikýř, P. Kubát, V. Pakandlová, J. Arndtová, Petr Kurz       

Jednání vedl:   Josef Šikýř (předseda skupiny)  

Zápis vyhotovil:  Josef Šikýř   

                    

  

I. Zahájení jednání územní skupiny č. 3   

II.        Body jednání:  

1)  Projednání a hodnocení průběhu pozemních úprav prostoru před KD Vltava  

Plánované pozemní úpravy prostoru před KD Vltava neprobíhají dle kapacitních možností 

společnosti, která zakázku vysoutěžila a byla vybrána k realizaci. Společnost Strabag a. s. 

provedla ohrazení tzv. náměstíčka před KD Vltava a začala provádět terénní úpravy, které se 

však neobešly bez komplikací. Jako prvním problémem bylo odstranění stromků, které byly 

původně vsazeny do betonových skruží. Jejich odstranění znamenalo úplnou likvidaci této 

zeleně. Současně s tím bylo ze strany některých obyvatel našeho města poukazováno na to, že 

v korunách stromů částečně hnízdilo drobné ptactvo. Z tohoto důvodu bylo předsedou územní 

skupiny č. 3 kontaktováno oddělení životního prostředí Magistrátu města České Budějovice. 

Dle vyjádření tohoto oddělení byla provedena samotná fyzická kontrola staveniště ze strany 

jejich odpovědné osoby a zabezpečen převoz nalezených vajíček. V současné chvíli je zřejmé 

z namátkových kontrol ze strany členů územní skupiny, že na daném staveništi nedochází 

k pracovním činnostem, které jsou nutné pro jejich další průběh. Z tohoto důvodu bylo členy 

územní skupiny dohodnuto, že předseda územní skupiny č. 3 bude kontaktovat a informovat 

územní výbor a jeho předsedu na nejbližším jednání územního výboru tj. 12. 6. 2023 o stavu 

na staveništi a žádat o vysvětlení.      

                  

2)  Projekty - participativní rozpočet     

Členové územní skupiny byli již dříve seznámeni předsedou územní skupiny č. 3 s metodikou 

participativního rozpočtu města a jeho dosahem do činnosti jednotlivých územních skupin 

v daných částech města České Budějovice. V této souvislosti byli členové skupiny požádáni o 

spolupráci při hledání nových možností využití části participativního rozpočtu v naší oblasti 

ve prospěch obyvatel sídliště Vltava a jeho okolí. K projednání byly předneseny celkem tři 

projekty. Projekt na vytvoření Technologického centra v Českých Budějovicích, které dle 

představy předkládajícího by mělo být umístěno v prostoru Výstaviště v Českých 

Budějovicích. Vzhledem k tomu, že daný areál spravuje společnost Výstaviště České 

Budějovice a. s. přichází v úvahu pouze jednání předkladatele projektu s vedením akciové 

společnosti o možném pronájmu prostor. Předkladatel byl o této možnosti územní skupinou č. 

3 informován a také o možnosti kontaktovat i instituce k tomuto účelu vhodnější. Další dva 

projekty byly navrženy ze strany členů územní skupiny č. 3. Ve veřejném zájmu obyvatel 

našeho města tj. Českých Budějovic a především jejich dětí je důležité podporovat rozvíjení 

znalostí pohybu dětí v dopravě. Za tímto účelem by bylo zapotřebí vybudovat dětské 

dopravní hřiště. Nejlépe využít prostor mezi sídlišti Vltava a Máj, a to i s ohledem na počet 

žáků chodících do ZŠ Máj, ZŠ O. Nedbala a ZŠ a ZUŠ Vltava a dalších předškolních zařízení 

v daných částech. 
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V rámci zjišťování informací a stanovení finanční náročnosti tohoto možného projektu územní 

skupina došla k závěru, že se projekt nevejde do stanoveného limitu 2,5 milionu Kč včetně 

DPH. Dětské dopravní hřiště, aby mělo opravdu smysl musí obsahovat vedle svislých a 

vodorovných dopravních značek i dopravní prvky s možnou elektronickou podporou. 

S projektem bylo seznámeno vedení města a v rámci jednání na úrovni města bude tento návrh 

postoupen mimo participativní rozpočet k dalšímu řešení. Stejná situace se týká i posledního 

třetího projektu - Revitalizace zahrady v MŠ Jizerská. V rámci předešlých jednání územní 

skupiny č. 3 se nebylo možné dobrat k výsledné částce, a to s ohledem na některá úskalí 

spojená např. s certifikací pískovišť a dalších stavebních úprav (vytvoření nových sportovních 

hracích ploch, vytvoření dětské běžecké dráhy se spec. povrchem u kterých nebylo možné 

stanovit finální koncové částky. Po projednání s předsedou územního výboru, ředitelem MŠ 

Jizerská bylo dohodnuto, že tento projekt bude řešen samostatně za podpory ze strany gesčního 

odboru a odpovědného náměstka v rámci revitalizace MŠ. Vedení MŠ Jizerská proto oslovilo 

odbor školství do jehož gesce spadají mateřské školky na území města Českých Budějovic.  

 

3) Projednání výsledků podnětů z předešlých jednání územní skupiny 

V rámci tohoto bodu byli členové seznámeni se stavem řešení předešlých podnětů ze strany 

jednotlivých oddělení působících na Magistrátu města České Budějovice. Z jednání územní 

komise vyplynul nový podnět na průběžné vysazování nových stromů na sídlišti Vltava, a to 

v prostorách, které byly zasaženy vichřicí dne 8. 7. 2021. Tento podnět bude projednán na 

dalším jednání územního výboru.   

 

 

III.               Volná diskuze   

                    V průběhu tohoto bodu členové hodnotili výsledky z předešlého jednání územního výboru se  

       zástupci společnosti FCC a jejich přístup v rámci aktualizace aplikace, která je propojena  

       s webovými stránkami města České Budějovice.  
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